
Skolevænget 1-3 ∙ 7540 Haderup ∙ tlf.: 96287920/96287930 ∙ haderupskole@herning.dk 

Referat Fællesbestyrelse den 18-11-2020 

 
Deltagere  
Anja Kjelde Andersen, Sebrina Laursen, Jeanette Holt Schmidt, Tove Nørskov Johansen, Line 
Nørgaard Sørensen, Christina Toftgaard Andersen, Mathilde Lisby, Michael Søndergaard 
(Børnehuset), Solveig Strunck (skolen), Christina Obel Bennedsgaard, Lau Sørensen, Dorthe 
Steendahl Vestergaard  
Elevråd: Repræsenteres af Lau 
Afbud: Tove, Mikael 
 

Mødet afholdes på skolen kl. 17.00 – 19:30 
 
Forplejning: Tove 

Punkt Dagsorden m/kort beskrivelse ODB 

 

Referat 

1.  Velkommen til nyt medlem. 

Nyt udseende til dagsorden 

 

O Præsentation af Kristina Grindsted, ny 

ordblinde lærer ved Aulum-Hodsager 

skole og Haderup skole. 

2. Godkendelse af referat fra 

21102020 

Kommentarer til dagsorden? 

 Referat er godkendt 

Dagsorden rettet til sluttidspunkt kl. 

19:30 

3. Folder om skole, SFO og 

børnehus. Bilag udsendes 

torsdag den 12-11 

 

O 

D 

B 

- Folder er ved at være færdig. Vi 

mangler lidt tekst endnu og nogle 

billeder vi skal have taget.  

- Billede af trædesten mangler. 

- Trædesten laves af rigtige sten og 

ligges foran skolen. Line har 5 

sten. Desuden laves 

”trædestenene” i træ og hænges 

ved hovedindgang på skole og i 

børnehus. 

- Folder uddeles i hele 

skoledistriktet når den er færdig 

- Hjemmesider er bestemt af IT og 

ligger i AULA, derfor kan vi ikke 

bare lave en ny til os selv. 

- Facebook sidens navn ændres til 

”Haderup skole og børnehus” 



Skolevænget 1-3 ∙ 7540 Haderup ∙ tlf.: 96287920/96287930 ∙ haderupskole@herning.dk 

- Christina Andersen kan stå for en 

kontakt til billeder af skolen og 

børnehus 

4. Kort nyt fra: 

• Ledelsen 

o Skole og SFO 

o Børnehuset 

o Elevråd 

Der sendes skriftlig orientering 

fredag den 14-11, som der kan 

stilles uddybende spørgsmål til. 

 

O 

D 

SKOLE 

- Handleplan for fagligt løft blev vist 

og drøftelse herom. 

- Corona er kommet lidt tættere på, 

men vi har endnu ikke haft nogle 

smittede på skolen 

- Angående unge så har der været 

en del påstyr i byen og vi har 

indkaldt til møde sammen med 

SSP med de unges forældre og de 

unge. Der skal iværksættes 

forskellige initiativer på baggrund 

af disse møder. 

- Der har været læringsdialog 

mellem skolens ledelse og 

forvaltning. 

SFO 

- Ændret personalepåsætning i SFO  

- Glade og tilfredse børn  

Børnehus 

- Der har været førstehjælpskursus 

for alle personale fra børnehus 

plus Dorthe, Torben og Lau 

5. Økonomi 

Gennemgang af 

tildelingsmodeller 

Forventet budget 2021 

O 

D 

B 

- Gennemgang af tildelingsmodeller 

og drøftelse af konsekvenserne 

heraf.  

- Vær opmærksom på at skolen får 

budget fra elevtal d. 5 september. 

I Børnehuset ændres tildelingen 4 

gange om året. 

6. Læreplaner Børnehuset O 

D 

- Gennemgang af Læreplanerne 

- Christina har lavet en lettere 

udgave af læreplanerne der kan 

give et bedre overblik over hvad 

der sker lige nu. 
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Referent Lau Sørensen 

 

 

 

- Læreplanerne skal ligge på 

hjemmesiden. Det kommer de når 

de sidste små rettelser er på plads 

- Læreplanerne revideres hvert 2. år 

som det ser ud lige nu.   

7. Brugertilfredshedsundersøgelsen 

Der sendes separat mail med link 

til undersøgelsen samt 

antimobbestrategi og vejledning. 

O 

D 

B 

- Gennemgang af undersøgelsen. 

- Fokus på at vi ikke ligger godt i 

punktet om mobning. 

Antimobbestrategien tages op til 

revision. 

8. Kommende punkter  • Antimobbestrategi (december) 

• Retningslinjer i Børnehus 

• Åben skole 

• Retningslinjer i skolen 

• Årsplan 

• Sebrina og støtteforening. 

 

  9. Bordet rundt  Anja og Line tager samråd for skolen. 

Christina og Mathilde tager samråd 

for børnehuset 

 

Ros for udmeldinger omkring unge 

problematik. 

Det tænkes at der kan komme flere 

informationer ud om alt det positive vi 

går og gør. 

”voksenpatruljen” virker godt 

Vi har vundet 5.000 kr. fra 

skolemælkslegatet. 

 Næste ordinære møde den 16-12 

 

  


